
 
 
 
     P R O T O K Ó Ł   Nr VI/07 
 
 
 
    z obrad VI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
    z dnia 7 marca 2007 roku  
 
 
 
   ad. 1. Otwarcie Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 

Otwarcia VI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski, który powitał radnych 
i zebranych gości i stwierdził ,Ŝe na dzisiejszej sesji obecnych  

jest 13 radnych wobec czego Rada władna jest do 
podejmowania uchwał. 

 
   Następnie poinformował radnych, Ŝe  dzisiejsza Sesja została  

   Zwołana w sposób nadzwyczajny z uwagi na 
terminowość podjęcia uchwały.  

    
 

Ad.2 .Podjęcie uchwały : 
 

a/zaciągnięcia poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej W Poznaniu  na sfinansowanie 
budowy kanalizacji sanitarnej z przykanalikami ,rurociągiem 
tłocznym i przepompownią ścieków dla miasta Dolsk – V etap.   

. 
Projekt uchwały  i został przedstawiony przez Burmistrza 

Gminy Dolsk Henryka Litka ,który w uzasadnieniu powiedział ,Ŝe 
podjecie uchwały jest konieczne  w związku z moŜliwością uzyskania 
poŜyczki preferencyjnej w wysokości 800 tys. z ł /oprocentowanie 0.5 
% stopy redyskontu weksli / z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na realizację 
 przedsięwzięcia  pn „.Kanalizacja sanitarna z przykanalikami 
,rurociągiem tłocznym i przepompownią ścieków  
dla miasta Dolsk – V etap. 
Uzasadnienie podjęcia tej uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta 
Juskowiak Skarbnik MiG Dolsk.  
W związku z powyŜszym uzasadnieniem widzimy zasadność podjęcia 
takiej uchwały . 
Przewiduje się ,Ŝe poŜyczka zostanie spłacona z dochodów własnych w 
12 ratach kwartalnych począwszy od III kwartału 2008 roku . 
 
 Radny Kazimierz Pepliński – chcemy pozyskać te pieniądze z 
tego funduszu  czy z unijnych funduszy tez chcemy coś pozyskać 



 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – jak będzie moŜliwość  
zakwalifikowania jako środki unijne  to teŜ byśmy o nie się starali 
jednak w roku 2007  nie ma takiej moŜliwości – w tej chwili istnieje 
tylko nasz budŜet. 
 
Radny Jerzy Grzelka – moŜe to naleŜy  uwzględnić przy następnych 
etapach kanalizacji  i pozyskiwać środki europejskie przed terminem 
realizacji .  
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – rozpoczęcie budowy nie wyklucza 
pozyskiwanie środków  na razie droga nie jest zamknięta ,prace w tej 
chwili trwają ,rachunki trzeba płacic  i stąd prośba o podjęcie takiej 
uchwały . 
 
Radna Janina Pawełczyk – ile jeszcze lat będzie trwała w Dolsku 
inwestycja  pt .kanalizacja . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – V etap  to miał być etap ostatni 
,jednak widzimy ,Ŝe tak nie będzie  i nie kończy tego zadania ,wiemy, 
Ŝe będzie jeszcze VI etap  i to powinien być etap kończący i dotyczyć 
będzie  pozostałej części ul. Gostyńskie Przedmieście, Polna, Podrzeka 
i Krupczyn . 
 
Wobec braku dalszej dyskusji nad przedłoŜonym projektem uchwały 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem uchwały. 
  
Uchwała została zatwierdzona 13 głosami  
 Uchwała Nr VI/40/07 została zatwierdzona i stanowi zał nr 2 do 
protokołu . 
 
 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
zwrócił się do radnych ,Ŝe pomimo ,Ŝe w zaproszeniach na Sesji nie 
było punktu zapytania i interpelacji radnych proszę o  dyskusję w tym 
punkcie . 
Radna Janina Pawełczyk- sprawa rozwiązania kwestii finansowej  
Szkoły Podstawowej w Masłowie i Dolsku / dotyczy  ogrzewania oraz 
Przedszkola w Dolsku. 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – w Szkole Podstawowej w Masłowie  
została ukończona kotłownia  gazowa ,istnieje jeszcze konieczność 
wymiany kaloryferów . 
Były jednak rozmowy z Panią Dyrektor  nie przewiduje ona jednak 
Ŝadnych komplikacji   i na dniach nastąpi wymiana  pozostałych starych 
kaloryferów . 
Natomiast jeŜeli chodzi o Szkołę w Dolsku i Przedszkole w Dolsku 
To nie są  przewidziane dodatkowe duŜe koszty  
 



 
 
 
Następnie Pan Burmistrz przedstawił   sprawę organizowanej imprezy  
w  dniu  20 marca 2007 roku „Piknik Z GAZEM „,celem tego pikniku 
to zapoznanie się mieszkańców z technologia  i materiałami  
 nt gazownictwa . 
 
Przewodniczący  Rady Zbigniew Kierzkowski  - sprawa problemów 
w Szkole w Masłowie  o których mówiła Radna Pawełczyk dotyczyła  
wymiany kaloryferów i to nie było przewidziane w kosztach  
 
Radny Jerzy Grzelka – czy w tej chwili juŜ jest przesądzona sprawa 
wykonawcy  na wymianę  palników, pieca w OSiR, Przedszkolu i 
Szkole w Dolsku .] 
 
Pan Mieczysław Gorwa – Kierownik Referatu Gospodarczego  
wyjaśnił w tej sprawie ,Ŝe na te zadania jest sporządzona dokumentacja 
i  na wykonawstwo będzie ogłoszony przetarg . 
 
Radny Jacek Woroch – Komisja Oświaty, Kultury i Sportu była z 
wizytacja w Szkole Podstawowej w Dolsku ,gdzie szczególnie 
zainteresowano się sprawą  ogrzewania tych obiektów .Sa tam klasy 
gdzie jest ciepło a w innych zimno  jest to kwestią ocieplenia budynków 
szkolnych .Z tym problemem naleŜy się zmierzyć  pozyskać środki 
unijne na termoizolacje .    
  
Radny Jacek Woroch poruszył równieŜ sprawę parkowania 
samochodów przez radnych w dniu Sesji – brak miejsc przez Urzędem 
do zaparkowania samochodu ,naleŜy rozwaŜyć mozliwość parkowania 
na podwórzu Urzędu . 
 
W dalszej części obrad Sesji głos zabrał radny powiatowy Ireneusz 
Jurga ,który poinformował o zamierzeniach powiatu na 2007 rok  w 
ramach inwestycji a dotyczy to – drogi Drzonek – Wieszczyczyn / 
modernizacja i remont tej drogi/ 
droga Chwałkowo – Srem  
droga Mościszki – Ksiąz Wlkp.  
Te zadania będą realizowane w roku 2007 i na to są juŜ dokumentacje. 
 
Inwestycje będą  realizowane poprzez wsparcie z zewnątrz . 
Powiat nie jest w stanie  sam realizować  te zadania  
WaŜnym tematem tez jest szpital  ,gdzie są wprowadzane duŜe zmiany  
personalne i techniczne  oraz organizacyjne .  
 
Radny Kazimierz Pepliński – czy juŜ jakieś pieniądze zostały 
wydatkowane na nasze zadanie ujęte w budŜecie powiatu tj. na drogę 
Drzonek – Wieszczyczyn . 
 



Pan Ireneusz Jurga -  na koniec stycznia została opracowana 
dokumentacja  i zostało to zapłacone  , po pozyskaniu pozostałych 
środków  zostanie ogłoszony przetarg i zadanie zostanie zrealizowane . 
 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski podziękował wszystkim 
za udział w obradach Sesji i zakończył VI Sesje Rady Miasta i Gminy 
Dolsk . 
 
 
Protokolant    Przewodniczący Rady  
 
Dorota Praczyk   Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


